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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 11 Dnr  

Upprop och val av justerare 

Sammanfattning 

Ludwig Andersson utses till justerare 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

  



 

  

2024-04-23 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 12 Dnr KS/2024:148 

Måltidspolicy för Uddevalla kommun 

. 

Sammanfattning 

Ulrika Eriksson, enhetschef på måltidsservice deltar på mötet och informerar om 

måltidspolicyn som är kommunövergripande och syftar till att främja svensk och 

närproducerad mat. Policyn har remissperiod fram till 2 maj. Innehållet i korta drag är 

att basutbudet ska bestå av svensk husmanskost, och minst två rätter ska erbjudas i alla 

matsalar. Måltidsavdelningen arbetar med att skapa en bra meny som möjligt utifrån 

policyn.  

 

Diskussion och frågor 

Fråga ställs från ungdomsfullmäktige om att varför policyn tar upp att det ska vara två 

rätter varav en vegetarisk när det redan är så på skolorna idag, vad blir det för skillnad 

med policyn? Fråga ställs också om kostnader för skolmåltider.  

Kommunen svarar: policyn innebär ingen förändring för de skolor som redan erbjuder 

liknande måltidsupplägg men nu finns det en officiell policy bakom som ska gälla på 

alla skolor. Angående kostnader är svaret att maxtaket för skolmåltider baseras på en 

rambudget som räknas på antalet elever.  

 

Frågan ställs till ungdomsfullmäktige om vad de önskar för måltider, vad svensk 

husmanskost är för dom: 

 

Ungdomsfullmäktige anser att det är viktigare att maten uppskattas och äts av eleverna 

än att det är svensk husmanskost. Kommunen svarar att målet är att maten uppskattas 

och hamnar i magen, statistik förs över vad som går åt och vad som slängs.  

 

Ungdomsfullmäktige kommer med följande förslag till menyn: Mer kött överlag, 

köttbullar och makaroner, spaghetti med köttfärssås, kyckling, raggmunkar, pastarätter, 

fiskhamburgare, potatisbullar, nuggets, pizza, tacos, pasta carbonara. Önskemål lyfts om 

större variation på salladsborden.  

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att notera informationen till protokollet 

 

att besvara remissen med svaret ovan 

 

 

  

 

 

 



 

  

2024-04-23 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 13 Dnr KS/2023:559 

Medborgarförslag om att införa aktiv porrprevention på platser 

där barn vistas 

Sammanfattning 

Ett medborgarförslag har inkommit om att installera digitala barnskydd i verksamheter 

där kommunen är huvudman samt att kommunen ska införa en policy om att det inte är 

tillåtet att spela upp nätpornografi varken via kommunens nätverk, kommunens digitala 

enheter eller privat teknisk utrustning som t.ex. privat smartphone i de verksamheter 

som kommunen är huvudman för där barn vistas. Kommunfullmäktige har överlåtit åt 

kommunstyrelsen att besluta i ärendet.  

 

Kommunens IT-avdelning har nyligen infört ett så kallat porrfilter i kommunens 

nätverk, både det publika nätet och de nät som medarbetare använder i tjänsten. Filtret 

ingår kostnadsfritt i den befintliga brandväggstjänst som kommunen köper. Filtret gör 

att det inte går att besöka oönskade sajter. Filtrets funktion kommer att följas upp efter 

en tids användning både vad gäller hindrande av besök på oönskade sidor och att det 

inte motverkar adekvat informationssökning på nätet. Sedan tidigare har även barn- och 

utbildningsverksamhetens Chromebooks, via sina Google-konton, skydd mot besök på 

oönskade webbplatser.  

 

Kommunen har ingen särskild antagen policy som uttalat förbjuder användare av 

kommunens nät att besöka sidor med pornografiskt innehåll. Arbetstagare har dock att 

förhålla sig till allmänna principer kring tjänsteutövning. Barn- och 

utbildningsverksamheten upprättar kontrakt med elever som lånar datorer innebärande 

att användandet ska följa läroplanens värdegrund vilket får anses utesluta denna typ av 

användning.  

 

Ungdomsfullmäktige diskuterar förslaget på sammanträdet. Ungdomsfullmäktige anser 

att åtgärderna som tas upp i förslaget är bra, för att skydda barn från att exponeras för 

nätpornografi.  
 

Ungdomsfullmäktige röstar och majoriteten är för förslaget. 

 

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2024-04-03. 

Medborgarförslag om att införa aktiv porrprevention för barn på platser där barn vistas 

som kommunen är huvudman för.  

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att ställa sig bakom förslaget 

att besvara remissen med svaret ovan 
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 14 Dnr KS/2023:91 

Meborgarförslag från Stefan Larsson om att utveckla 

Svenskholmen 

Sammanfattning 

Medborgarförslaget handlar om att utveckla Svenskholmen och lyfter ett antal åtgärder 

såsom: temalekplats, soldäck, utegym, kallbadhus, ställplatser, badstrand, kaj/brygga.  

Ungdomsfullmäktige diskuterar förslaget och står bakom det i helhet dock anser de att 

några åtgärder är mer prioriterade än andra:  

• Ett utegym är strategiskt då många springer där, lekplatser och soldäck är också 

prioriterat. 

• Ungdomsfullmäktige tillägger att bör finnas volleybollplan och fotbollsplan på 

området.  

• Följande anser ungdomsfullmäktige inte är prioriterat att utveckla på platsen:  

Kallbad, då det redan finns nära på Gustafsberg samt ställplatser för husbilar.   

Ungdomsfullmäktige röstar och en majoritet ställer sig bakom förslaget. 

 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag från Stefan Larsson om att utveckla Svenskholmen 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att ställa sig bakom förslaget  

att besvara remissen med svaret ovan 
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 15 Dnr  

Diskussion om ungdomsfullmäktiges aktiviteter 

Sammanfattning 

 

Gemensam aktivitet med ungdomsfullmäktige  

Ordförande Bayan Aljnadi lyfter förslaget som varit uppe tidigare i ungdomsfullmäktige 

att ha en aktivitet tillsammans för att umgås och stärka sammanhållningen.  

 

Förslaget är att genomföra en aktivitetsdag den 18 maj kl. 12 på svenskholmen.  

 

En majoritet röstar för förslaget 

 

 

Ungdomsfullmäktige besöker fritidsgårdar och ger feedback 

Ordförande tar upp dialogen som fördes med fritidsgårdarna på mötet i mars och hur 

ungdomsfullmäktige kan hjälpa till. En sak som lyftes var att komma med idéer på hur 

fritidsgårdarna kan utvecklas. Ordförande frågar vilka som tänka sig att gå ut till de tre 

fritidsgårdarna Dalaberg, Skogslyckan och Rampen när de har öppet och se över 

utbudet och komma med input på vad som behövs. Hajira, Mohamed, Pegol och Aisha 

kan göra det.  

 

Biobiljetter på Dalabergs- och Tureborgsdagen 

Ordförande informerar om att fem biobiljetter blev över från fotbollsturneringen, förslag 

är att de används som pris när ungdomsfullmäktige är på Dalabergs-och 

Tureborgsdagen 22 maj (Dalaberg) respektive 28 maj (Tureborg) Ungdomsfullmäktige 

ställer sig bakom förslaget.  

 

Beslut 

att genomföra en aktivitetsdag med ungdomsfullmäktige den 18 maj 

att besöka fritidsgårdar och lämna återkoppling på hur de kan utvecklas 

att använda resterande biobiljetter på Dalabergs-samt Tureborgsdagen 
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 16 Dnr  

Övrigt 

Sammanfattning 

Regional youth project- inspirationsworkshops i Göteborg med Sveriges 

ungdomsråd 

Andréa Kihl informerar om regional youth project med Sveriges ungdomsråd, ett 

projekt med syftet är att öka dialogen mellan ungdomar i Västra Götaland och 

regionpolitiken. Sveriges ungdomsråd bjuder in ungdomsråd/ungdomsfullmäktige i 

Västra Götaland till två träffar i Göteborg i april och maj. Intresserade kan anmäla sig 

via en länk som skickats ut och Sveriges ungdomsråd står för reseersättning om man 

sparar och fotar kvittot. Mohamed, Aisha, Sibell och Ahlam är intresserade.  

 

Beslut 

 Ungdomsfullmäktige beslutar att skicka representanter till träffarna 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


